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Ferdinand Peeters 
2020-04-19 

 

Geacht kiescomité 

 

Bij deze stel ik mij wederom kandidaat voor de POC 

informatica.  

Dit jaar heb ik geleerd dat het belangrijk was om toch 

terugkoppeling te hebben tussen het onderwijzend en 

coördinerend personeel, en de mensen van zowel het 

schakeljaar als de master toegepaste informatica. Hier wil ik 

volgend schooljaar in mijn master zeker opnieuw aan 

meerwerken. 

 

Vriendelijke groet 

 

Ferdinand Peeters 



Kandidatuurstelling POC Informatica

Kobe Sauwens

April 2019

Geacht kiescomité,

Ik zou me dit jaar opnieuw kandidaat willen stellen voor de POC informatica.
Het afgelopen jaar heb ik zeer veel bijgeleerd over het complexe onderwijs or-
gaan, maar uiteraard ook over de opleiding informatica zelf. Hierbij hoorde
onder andere de opvolging van erg belangrijke dossiers als de master TI en
duurzaamheid. Ook vond ik het enorm boeiend deel te mogen zijn van de sub-
commissie docentenevaluatie. Momenteel lid zijn van het kernteam informatica
om zelfs in corona tijden de studenten te vertegenwoordigen is ook een heel
speciale ervaring. Met deze extra kennis en ervaring op zak zou ik me maar al
te graag opnieuw willen inzetten om de kwaliteit van de richting en de rechten
van de studenten te waarborgen.

Bedankt voor uw tijd,

Kobe Sauwens



 

 

 

 

 

Kandidatuurstelling POC Informatica 
Niklas Van der Mersch 

April 18, 2020 

 

Geacht Kiescomité, 

 

Ik stel me opnieuw kandidaat voor de POC Informatica. In het afgelopen jaar heb ik 

veel bijgeleerd over de interne werking van de richting en ook over de 

studentenvertegenwoordiging op universitair vlak. Ik heb mezelf ingezet om zo goed 

mogelijk naar allerhande meningen van medestudenten te luisteren, en deze te 

vertegenwoordigen tijdens de verschillende vergaderingen. Ik zou dit werk graag 

verder willen zetten en mezelf nog meer verdiepen in de structuur van onze 

opleiding. 

 

Niet alleen is voor mij de interne werking van de richting belangrijk, ook zorgen dat 

alle leden van het POC zich op hun gemak voelen zodat ook zij hun mening durven 

te uitten. Ook op dit vlak was het afgelopen jaar een leerproces dat ik verder zou 

willen zetten door ook de nieuwe leden een warm welkom te geven in de 

overweldigende wereld van studentenvertegewoordiging. 

 

 

Ik dank u voor uw tijd, 

 

 

Niklas Van der Mersch 



Kandidatuur POC Informatica

Seppe Lesschaeve

2019-2020

Geacht kiescomité

Ik stel me hierbij kandidaat voor de POC informatica. Wanneer het nieuwe
academiejaar begint en de nieuwe POC in werking treedt, zal ik mijn derde
bachelorjaar starten. Iedere student verdient een luisterend oor in zijn loop-
baan. Daarbij is duidelijke en open communicatie tussen studenten en pro-
fessoren en assistenten van cruciaal belang. Zo kan zowel de student als
professor en assistent aanvoelen hoe de algemene universitaire ervaring van
beide kanten wordt beleefd. Graag zou ik me inzetten om deze te onder-
houden. Ik zou dus graag willen kunnen deelnemen aan vergaderingen en
besprekingen die duidelijkheid zouden kunnen scheppen of tot eventuele ve-
randeringen en zouden kunnen leiden. Als muzikant die nog in een orkest
gespeeld heeft, vond ik het uit ervaring van essentieel belang dat iedereen
weet wat te verwachten van zijn dirigent. Alleen zou wordt mooie muziek
gespeeld. Dit geldt voor mij ook in de situatie van student ten opzichte van
zijn lesgevers en POC. Ik beloof er de nodige tijd voor te voorzien om mijn
steentje ten volle te kunnen bijdragen.
Voor eventuele onzekerheden bevestig ik mijn doel en motivatie graag nog
verder bij het kiesdebat.

Ik dank u alvast voor uw vertrouwen,

Seppe Lesschaeve
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Motivatie POC Informatica

Siebrig Voorspoels

April 2020

Ik ben Siebrig Voorspoels en zit momenteel in de eerste fase van de bachelors
Wiskunde en Informatica. Ik wil graag volgend jaar lid worden van de POC
Informatica.
Ik zat dit jaar al in de POC Wiskunde en zou graag met de ervaring die ik
heb opgedaan verder gaan in studentenvertegenwoordiging. Ik vind vertegen-
woordiging zeer belangrijk en zou graag meewerken aan het verzekeren van
kwaliteitsvol onderwijs en de opleiding zo goed mogelijk verbeteren. Hierbij is
het standpunt van de student cruciaal en ik zou hier dan ook graag een rol in
spelen en de belangen van de studenten verdedigen en hun wensen laten horen.
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POC Informatica

Vincent Wijshoff

Mijn naam is Vincent Wijshoff, ik ben momenteel een 2de-jaars student aan
de KULeuven aan de richting informatica met minor verbreding. Ik ben gein-
tereseerd in de positie voor POC Informatica voor het jaar 2020-2021. Hier kom
ik dan ook graag voor op.

Ik ben in het jaar 2019-2020 al lid geweest van de POC Informatica en heb
dit met veel plezier gedaan. Ik ben gemotiveerd om verder naar problemen
omtrend OPO’s te luisteren en hier samen met mijn mede POC-ers iets aan te
doen, maar ook om de huidige problemen verder uit te werken en op te lossen.

Ik zit graag samen in groep om het over mogelijke problemen of veranderin-
gen te hebben. Of dit nu onder de studenten is zoals OOR of OWG vergaderin-
gen of onder proffen in de POC-vergaderingen. Ik ben afgelopen jaar bij elke
OWG vergadering aanwezig geweest en ik heb geprobeerd om bij zo veel mo-
gelijk OOR vergaderingen aanwezig te zijn. Dit trek ik graag door naar het
volgende schooljaar.

Aangezien dit mijn laatste jaar in de bachelor informatica zal zijn (hopelijk),
zou ik dit graag doorbrengen als lid van de POC. Dit zal het laatste jaar zijn
dat dit mogelijk is binnen Informatica.

Ik kan mijn eigen mening goed aan de kant zetten zou deze mening niet de
mening van de meerderheid van de studenten zijn. Dit is een eigenschap die
goed valt bij de vertegenwoordiging van studenten in het onderwijs aangzen de
meningen over bepaalde onderwerpen vaak verdeeld liggen en het belangrijk is
dat er geluisterd wordt naar de meerderheid.

In mijn vrije tijd hou ik mij bezig met vrijwilligerswerk bij de scouts waar
ik nu al 2 jaar leiding ben. Hier kruipt soms veel tijd in, maar als ik mij ergens
voor in will zetten dan doe ik dit ook met veel plezier.

Ik zou dus graag terug lid zijn van de POC informatica in het schooljaar 2020-
2021 en stel me hierbij nu kandidaat.
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